

# Referat fra bestyrelsesmøde i Albertslund Golfklub Den 26.10.2023 kl. 18.30 i klubhuset.



**Deltagere: Aksel, Erik, Susanne, Svend, Inge og Knud**  
**Fravær fra Bjørn**

**Dagens gæst: Poul**

## 1. Fra Formand.

- På baggrund af en hændelse ved klubmesterskabet med handicap, vil turneringsudvalget på kommende møde, gennemgå klubbens ordensforskrifter og se hvad der kan rettes til. Svend og Poul arbejder videre og det kommer op på mødet i januar.
- Jacobs kontrakt for 2024 var der enighed om, så nu skal den underskrives. I den forbindelse havde Jacob tilkendegivet at han gerne ville kontaktes m.h.t. sponsorat af en turnering eller lignende. Poul tager fat i Peder fra sponsorudvalget.
- Der blev gennemgået om der var områder der kan have effekt på næste år budget ud over det vi kender til.

## 2. Fra Kassereren

- Som aftalt tidligere holdes der stadig fast i, at budgetmødet afholdes d. 9. november i klubhuset. Knud kunne informere han tager 2024 med som suppleant til bestyrelsen, hvorefter der skal findes en ny.

## 3. Inge

- Debitorlisten blev gennemgået og den er næsten i bund. Desværre er der en vi bliver nødt til at sende til inkasso pr. 1.11.
- Poul tager kontakt til Grenke, for at undersøge mulighederne m.h.t. en enkelt skyldner.

## 4. Svend

- Der blev snakket løst og fast om mål for næste sæson såsom golfens dag. Flytning af boldopsamler bilen til en ny lokation, hvor det dog kræver at greenkeeperne m. evt. hjælpere først skulle rydde ud.
- Er målsætningen for udvalgene i orden. De enkelte udvalgs målsætninger skal gennemgås og beskrivelserne opdateres. Poul undersøger hvilke anbefalinger vi kan finde hos DGU og anbefaler at de enkelte udvalg tager det op og kommer med forslag og få fastslået hvem er ansvarlig for bygningerne, herunder klubhuset og containerne m.m.

## Referat fra bestyrelsesmøde i Albertslund Golfklub Den 26.10.2023 kl. 18.30 i klubhuset.



### Fra Kontoret

- Bemanning af kontoret i perioden 15.11 til 8.12: Mandag og Torsdag fra 12.00 til 14.00.
- Golfamore kampagne i forbindelse med black week, vi forsøger at gøre det som sidste år, Poul undersøger om man evt. også kan købe det til Juleturneringen d. 19.11.
- Aksel, Svend og Poul er tilmeldt regionalmødet i Greve d. 8 november.
- Indstilling til klubbens pris: Der var kommet et par forslag til hvem som var i tale, og som tidligere vil det blive opdelt med at nogen får hæderlig omtale og en som får klubbens pris.
- Terrassen kom på tale om hvad der skulle gøres, og Benny vil godt lave den planlagte inden for den nærmeste fremtid. På sigt skal der laves yderligere, så vi skal have undersøgt hvad den bedste løsning vil blive på lang sigt.
- Hvad skal med i kommende KLUB-INFO: Info ang. forslag til generalforsamlingen skal sendes inden d. 1.1. m.m. Poul sender forslag til Anders.
- Der skal købes årsmærker, for næste år, og der blev snakket om hvorvidt vi kan finde en løsning hvor vi kan bruge det digitale medlemsbevis i golfbox. Poul undersøger og får bestilt årsmærker for 2024.
- Et tilbud til vores klubmedlemmer som har en ægtefælle der spiller i en anden golfklub, blev taget op. Så næste sæson forsøger vi med at klubmedlemmet kan købe en pakke med 5 greenfee billetter til 625,- kr. og så benytte dem når der spilles her.

**Næste bestyrelsesmøde afholdes i klubhuset d. 30.11.2023 kl. 14.00**